



Men's Health Examination Plan 男士健康檢查計劃

Exclusive 10% off
專享9折優惠

Package Offer (HK\$)
套餐優惠價 (港幣)

Men Standard 男士康健

~~\$7,400~~ ▶ **\$6,660**

Men Enhanced 男士尊尚

~~\$14,100~~ ▶ **\$12,690**

Terms & Conditions 條款及細則

- The promotion period is from now to 30 April, 2024 (both dates inclusive).
優惠期由即日起至2024年4月30日止，包括首尾兩日。
- To enjoy this offer, please call (852)3651 8789 to make a reservation at our Health Assessment Center on or before 30 April 2024, and is required to complete the health assessment by 31 May 2024.
如欲享此優惠，請於2024年4月30日或之前致電本院體檢中心(852)3651 8789預約，並須於2024年5月31日或之前完成體檢。
- For the details of our Men's Health Examination Plan, please visit our website or scan the QR code of this brochure
如欲詳細了解「男士健康檢查計劃」內容，請瀏覽本院網頁或掃描單張的QR code:
- Hong Kong Adventist Hospital — Stubbs Road reserves the right to make alterations to the price list and the services offered without prior notice.
香港港安醫院 — 司徒拔道保留更改或刪改以上資料而不作另行通知。



Booking & Enquiries

 (852) 3651 8789

 cohealth@hkah.org.hk

Please scan the
QR code for more details
計劃詳情，請掃描QR code